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Nærområdet



Kystvegen Måløy – Florø AS 

• Formål

• Eitt bu- og arbeidsområde

• Vilkår for vekst på kysten

• Pådrivarselskap



Eigarar av selskapet

• 37 aksjonærar i Kystvegen Måløy – Florø AS

• 11 kommunar

• 26 selskap i privat sektor

• Selskapet blei stifta i 2011.



Styret

- Reidar Sandal, styreleiar

- Anne Kristin Førde

- Ola Teigen

- Helge Robert Midtbø    

- Hans-Petter Selstad

- Jorunn Frøyen

- Stein Kvalsund



Etappevis utbygging

• Selskapet går inn for etappevis utbygging.

• Tre-fire etappar

• Dei to høgast prioriterte er:

– Ny fv. 614 Svelgen – Indrehus

– Bru frå Tongane til Biskjelneset og tilførslevegar på 
sør- og nordsida av fjorden



• Dei to høgast prioriterte

etappane, merkte med

raude strekar



Stort behov for ny veg

• Sterk kystregion

• Svært klar melding frå næringslivet

• Mange store og ekspanderande bedrifter med 
stort transportbehov

• Stor pendlartrafikk

• Betre samanbinding av kommunar

• Auka trafikksikkerheit



Ny fv. 614 Svelgen - Indrehus



Plan frå fylkeskommunen



Håpet brast

• Vi håpte på oppstart av anleggsarbeidet på ny 
fv. 614 Svelgen – Indrehus i 2021.

• På fylkestinget i desember 2020 bestemte 
fleirtalet å utsette oppstart med fleire år.

• Svært skuffande

• Mindretalet ville komme i gang i 2021.



Ny fv. 614 Svelgen – Indrehus

• Prosjektet var allereie inne i fylkeskommunale 
planar.

• Det høgast prioriterte fylkesveganlegget i Sogn 
og Fjordane (jf. RTP for 2017-2021)

• Fylkestinget prioriterte ikkje anlegget i ny RTP 
som blei behandla i juni 2022.



Kryssing av Ytre Nordfjord

• Etappe to av kystvegen 

– Jf. «Kystvegen gjennom Sogn og Fjordane», 
Statens vegvesen, region vest, februar 2017

– Bru frå Tongane til Biskjelneset

– Tilførsleveg frå Hamnen til Tongane 

– Tilførsleveg frå Biskjelneset til Almenningsfjellet



Kryssing av Ytre Nordfjord



Illustrasjon

• I det følgande lysarket følger illustrasjon 
utarbeidd av Aas-Jakobsen AS:





Finansiering av fjordkryssinga

• Ferjeavløysingsmidlar

• Bompengar

• Eit mindre offentleg bidrag

• Siv. ing. Helge Hopen AS har gjort analysar for 
selskapet og utarbeidd finansieringsopplegg 
med basis i Statens vegvesens utgreiing.



Fjordkryssinga 

• Fjordkryssinga og opparbeiding av 
tilførslevegar på sør- og nordsida av brua blir 
det arbeidd med i Vestland fylkeskommune.

• Skriv til Samfersledept. og Kommunal- og 
distriktsdept. 25.11.2022

– Førehandsgodkjenning som 
ferjeavløysingsprosjekt

– Overslag over ferjeavløysingsmidlar



Uavklart om ferjeavløysingsordning

• Samferdsledept. har slått fast at fjordkryssinga 
fell inn under ferjeavløysingsordninga.

• Kommunal- og distriktsdept. og Vestland 
fylkeskommune arbeider vi vidare med for å 
finne ei akseptabel ordning på spørsmålet om 
ferjeavlølysingsmidlar.

• Avklaring håper vi på våren 2024.



Aktiv innsats i årevis

• Styret har samarbeidd godt med kommunar 
og næringsaktørar.

• Pressa fylkespolitikarar og byråkratar sterkt

• Brukt massemedia

• Innspel framfor viktige fylkeskommunale møte



Oppsummering

• Motbakkane har vore lange.

• Kystvegen må komme.

• Styret arbeider vidare med saka.
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